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Everyone's favorite Caldecott Honor-winning porcine diva is back and with fanfare!
There are going to be fireworks tonight, and Olivia can hardly wait to hear the band.
But when she finds out that there isn't going to be a band, she can't understand why
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not. How can there be fireworks without a band?! And so Olivia sets to putting a band
together herself...all by herself. Using pots, pans, her brother's toys, and even her
father's suspenders, Olivia forms a band spectacular enough to startle any audience.
Lavishly brought to life in Ian Falconer's signature style, and introducing an
eye-catching shade of blue, here is Olivia doing what Olivia does best -- making noise.
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2017.5.24，Hollywood Public School
Library，我觉得这是Olivia系列里算得上最搞笑的一本，几乎每页都有笑点。Olivia提议
全家组乐队时，爸妈和弟弟们全体遁走，连猫狗都立马跑掉；于是Olivia决定自己一人
组乐队，妈妈说一人没法组乐队，a band sounds like more than one
people，Olivia反问你早上不是说I sounded like five
people。。。去看烟花，Olivia和两个弟弟们轮番要尿尿；回家以后迅速睡着，还做着
自己是首席大法官的伟大的梦。在Olivia身上，我处处看到心的影子，也许这就是心喜
欢Olivia的缘故吧。
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